
Referat
Bestyrelsesmøde den 21.01.2024

Tid og sted: Kl. 13:00 i København
Deltagere: Bestyrelse: Jimmi Graversen (landsformand), Tore Thomsen, Mathias Winkel.
Sekretariat: Thomas Alexander Hoelgaard (direktør).
Afbud: Karen Frese (bestyrelsesmedlem).
Referent: Jimmi Graversen

1. Check-In
(Dette punkt er ikke til referat)

2. Orientering ved Landsformand
Landsformanden, Jimmi Graversen, har reduceret sit engagement i andre bestyrelser,
hvilket frigør mere tid til bestyrelsesarbejdet i SIND Ungdom, herunder læserbreve og
deltagelse i debatten.

I forbindelse med det kommende skolevalg, hvor mental trivsel er et centralt tema, har SIND
Ungdom fået øget opmærksomhed fra ungdomspolitikere. Psykiatrialliancen har øget deres
aktivitet, og Tore Thomsen har besvaret deres henvendelser. Jimmi planlægger at opsøge
dem i den kommende periode for yderligere samarbejde.

3. Orientering fra sekretariatet
Der er sket personaleændringer i det nye år.

To af vores studentermedhjælpere forlader os for at fokusere på deres studier. En anden
værdifuld medarbejder, Emma, stopper den 30.01 for at forfølge en karriere som forfatter.
Derudover er vores journalistpraktikant, Frieda, stoppet.

Den 15. januar har vi budt velkommen til to nye studentermedhjælpere, og vi forventer at
ansætte en ny projektleder, der kan overtage Emmas opgaver den 1. marts eller 1. april. Vi
er taknemmelige for alles store indsats.

Vi har ansat Signe som projektleder på et nyt toårigt projekt, der er finansieret af Trygfonden
med 1,12 millioner kroner. Herudover er Selina ansat på deltid som projektmedarbejder frem
til den 30. juni og vil assistere Kristine, som er projektleder på Obelske-projektet. Vi søger
flere studiepraktikanter og har løbende en virksomhedspraktikant.

Der vil blive indført fast kontortid for alle for at sikre, at de nye medarbejdere får de bedste
forudsætninger for at finde sig til rette.



3.1. Budget 2024 – gennemgang
Budgettet for 2024 viser en større omsætning end sidste år, hvilket skyldes flere projekter.
Fokus i 2024 vil være på at styrke kapacitetsopbygningen for at kunne løfte vores
kerneopgaver endnu bedre. Det kræver flere driftsmidler og vil være et fokus i 2024.

3.2. Bogføring og dato for årsregnskab
Der er udviklet en ny kontoplan, der inkluderer alle projektposter. Dette vil styrke vores
løbende økonomiske overblik. Årsregnskabet forventes at være klar til underskrivelse den
15. marts 2024.

3.3. Nye projekter på hold
Med det nuværende antal projekter har vi ikke medarbejderkapacitet til flere projekter.
Mindre udviklingstiltag, der inkluderer nye medarbejdere, kan dog overvejes. Thomas
vurderer således, at en del af vores kernedrift er opgaver, som med dedikerede kræfter kan
professionaliseres og optimeres yderligere gennem udviklingsprojekter. Dette gælder blandt
andet vores løbende screening og onboarding af frivillige.

4. Ny dato for strategimøde
Strategimødet bliver den 16. og 17. maj. På mødet vil vi diskutere emner som finansiering,
virksomhedssamarbejder, organisering, advisory board og mulig protektor/ambassadør for
SIND Ungdom.

5. Samværspolitik
Den opdaterede samværspolitik blev gennemgået og vil blive renskrevet og godkendt via
mail. Herefter vil den blive lagt på hjemmesiden.

6. FrivilligWeekend og Sommercamp
Det er planen at afholde FrivilligWeekend i april og Sommercamp i juli, begge
landsdækkende events. Sekretariatet arbejder på at rejse midler til begge, og der søges om
280.000 kr. til Sommercamp og 180.000 kr. til FrivilligWeekend. Der er stor ros til
medarbejderne for at løfte denne opgave samtidig med andre projekter.

7. Bestyrelsesforsikring
SIND Ungdom har ikke en bestyrelsesforsikring, og det besluttes at vores nuværende
arbejdsskade- og erhvervsforsikring er tilstrækkelig. Vores forsikringer koster omkring
10.000 kr. om året og beregnes på baggrund af antallet af årsværk. Lokalforeningerne har
ikke en arbejdsskadeforsikring, og hvis de ønsker det, skal de selv betale.

8. NNF-ansøgning og Advisory Board
Thomas har takket ja til at deltage i ‘Bedst for mig’-advisory boardet, som er et partnerskab
mellem Novo Nordisk Fonden, Psykiatrifonden og Psykiatrien i Region Nordjylland. Fokus er
på børn og unge med psykisk sygdom og mistrivsel. Projektet er inspireret af ‘Best for
You’-projektet i Storbritannien og vil blive udviklet i en dansk kontekst gennem inddragelse af
eksperter og praktikere. I den forbindelse har SIND Ungdom i januar underskrevet en
støtteerklæring til projektet.



9. Afbud fra Theodor vedr. forløbsbeskrivelse
Theodor er forhindret i at deltage i et møde i Sundhedsstyrelsen om forløbsbeskrivelser for
børn og unge med psykoselidelser, og vi bliver desværre nødt til at melde afbud.

10. DUF medlemskab
Beslutningen er truffet om ikke at søge DUF udslusningstilskud i år, da processen er for
omfattende. I stedet prioriterer vi ULFRI-midler fra Socialstyrelsen. Medlemskabet af DUF
har flere andre fordele, så det beholder vi.

11. Ligningsloven og godkendelse
Overvejelserne er at blive godkendt efter ligningslovens paragraf 8A samt blive medlem af
Isobro. Godkendelsen muliggør skattefradrag for donorerne. Vi mangler blot 100 gavegivere
a’ 200 kr for at kunne blive godkendt – et mindre projekt, når der er bedre tid.

12. Evt.
Jimmi Graversen tager sig af indkaldelsen til landsmødet frem til næste bestyrelsesmøde.


